
Protokoll Nr. 2025-1
Sammanträdesdatum 2025-02-03

Protokoll Styrelsemöte i Samordningsförbundet i Blekinge

Styrelsemötet hölls Måndag 2025-02-03 kl. 09.00 - 12.00
på Rådhusgatan 10 i Karlshamn i Rådhussalen.

Närvarande

------------------------------------------------------------------------------------------------
Niklas Joelsson deltog i mötet till och med §11.
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§1 Mötets öppnande

§2 Val av justerare

§3 Förslag till dagordning

§4 Föregående mötesprotokoll

§5 Inledning

§6 Aktuellt från Nationella Nätverket för Samordningsförbund, NNS

§7 Ekonomi och intern kontroll

§8 Breddning av målgruppen i Karlskrona kommun

Ordförande Ingrid Hermansson förklarade mötet öppnat.

Styrelsen valde Gabriella Lidquist till justerare.

Styrelsen godkände dagordningen.

Protokollen för styrelsemötena den 2024-11-25 samt 2024-11-29 lades till handlingarna.

Inga specifika punkter togs upp under inledningen.

Information från ordföranden:
 - Nationella Nätverket för Samverkan (NNS) har utvecklats positivt de senaste åren, men några
medlemsavgångar påverkar nätverkets ekonomi vilket får viss påverkan på nätverkets
tjänstepersonstöd.
 - Det finns behov av ett mer dynamiskt nationellt uppföljningssystem för FINSAM.
"Uppföljning FINSAM" är för begränsat och FINSAM-indikatorerna upplevs som otillräckliga
på förbundsnivå.
 - Både FINSAM-lagen och socialtjänstlagen ser ut att förändras.

Kommande händelser:
 - NNS årsmöte: 1 april.
 - Nationella Rådets FINSAM-konferens: 2 april kl. 09-16, fysiskt på Oscarsteatern i Stockholm.

Kansliet och förbundets redovisningsbyrå arbetar med årsredovisning för verksamhetsår 2024,
som presenteras på nästa styrelsemöte.

Information

Information

Redogörelse

Redogörelse

Dialog
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Efter ett politiskt beslut kan Karlskrona kommun inte längre bedriva verksamhet för FINSAMs
målgrupp via arbetsmarknadsenheten. Kommunen ser dock behov av att utveckla
förrehabiliterande verksamhet som skulle kunna ske inom funktionsstödsförvaltningen och
Region Blekinge.

Maria Andersson (Karlskrona kommun) orienterade styrelsen om kommunens nuvarande
verksamhet för de med försörjningsstöd.

I syfte att undersöka möjligheterna att utveckla förrehabiliterande verksamhet för hela
FINSAM-målgruppen har hon haft möten med representanter för arbetsmarknadsavdelningen,
Jobbcenter (funktionsstödsförvaltningen), Vuxenpsykiatrin (Region Blekinge), Mellanvården
(Region Blekinge), Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan samt förbundschefen FINSAM
Blekinge.
Maria uppfattar responsen som positiv och att det finns en gemensam vilja att stärka samverkan.
Karlskrona kommun önskar engagera följeforskning i sin kommande ansökan.

Styrelsen gav följande medskick inför den fortsatta utvecklingsprocessen:
 - Karlskronas Lokala Samverkansgrupp (LSG) bör engageras, liksom Region Blekinge,
FINSAM:s konsultationsteam och Jobbcenter.
 - Tidplanen och förbundets kapital behöver beaktas. Styrelsen är beredd att fatta beslut vid
nästa styrelsemöte den 10 mars, men kan även tänka sig att hålla ett extrainsatt möte för att
behandla ansökan skyndsamt.

Karlskrona kommun ansvarar för att samla parterna i en ansökan med budget. Förbundets
processtöd (Anna Hedman Jernberg) finns tillgängligt om Karlskrona kommun vill nyttja detta
för design och genomförande av workshops med parterna.

Nästa steg:
 - Möte med berörda parter.
 - Karlskrona kommun arbetar vidare med ansökan och uppdaterar styrelsen.

Besfort Krasniqi föredrog Karlshamns kommuns beskrivning av hur målgruppen för
individverksamheten kommer breddas utifrån styrelsens beslut
2024-4 §10:2 "Att förbundets utgångspunkt är att individens försörjningsform inte ska påverka
individens möjlighet att ta del av förbunds nansierade insatser".

Ett förtydligande i de utskickade handlingarna rörande målgruppsbeskrivningen gjordes utifrån
input från Af, som innebar att punkt 3 i målgruppsbeskrivningen justerades från "Individer som
kommer från Arbetsförmedlingen, t.ex. de som fallit ur Arbetsförmedlingens program Steg till
arbete" till "Individer som kommer från Arbetsförmedlingen och som har behov av
arbetsförberedande insatser".
Styrelsen beslutade:
Beslut 2025-1 §9:1
Att godkänna Karlshamns kommuns beskrivning av breddad målgrupp, och att lokala
samverkansgruppen ska jobba vidare med att utveckla samsyn kring begrepp och praktiskt
arbetssätt.

Innehåll, datum och upplägg för vårens Regionala Utvecklingsforum (RUF) kommer utformas i
dialog med förbundets Lokala Samverkansgrupper. RUF ska bidra till att förbundet förverkligar
sin verksamhetsplan.

Flera styrelsemedlemmar anmälde sig för medverkan vid årets FINSAM-konferens i Stockholm.
Förlorad arbetsersättning utgår, men inte styrelsearvode.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2025-1 §11:1
Att uppmuntra styrelsemedlemmarnas medverkan på Nationella Rådets FINSAM-konferens
den 2 april 2025 i Stockholm. Styrelsemedlemmarnas anmälan och reseplanering ska ha
inkommit senast den 6 februari. Förbundet bekostar styrelsens resekostnader.

§9 Breddning av målgruppen i Karlshamns kommun

§10 Regionalt Utvecklingsforum våren 2025

§11 Nationella Rådets FINSAM-konferens 2 april 2025

Beslut

Orientering

Beslut
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§12 Förbundschefens anställningstillhörighet

§13 Övriga frågor

Diskussion

Styrelsen diskuterade möjligheten att förbundschefen anställs hos Region Blekinge. Parterna
ställer sig positiva till att förbundschefen anställs hos Region Blekinge för att lånas ut till
förbundet. Det är viktigt att det i avtal tydligt framgår att det är på uppdrag av förbundets
styrelse som förbundschefen arbetar och att förutsättningar vid varsel framgår. Förbundet
betalar kostnaderna för förbundschefens anställning, pension, omkostnader med mera och
förhandlar lön.

Gabriella lyfte att Försäkringskassan har fått ett regeringsuppdrag som betonar vikten av att
personer med aktivitetsersättning får tillgång till insatser som underlättar övergång till arbete
eller studier. FINSAM har tidigare identifierat en brist på sådana insatser. Regeringen uppmanar
till att tänka brett kring kommunala insatser, exempelvis boendestöd, och att underlätta
övergång från daglig verksamhet till lönearbete där det är möjligt.

Styrelsen konstaterar att det är positivt att Karlskrona kommuns funktionsstödsförvaltning
engageras i FINSAM-samarbetet, vilket kan bidra till att utveckla relevanta insatser för
målgruppen i linje med regeringsuppdraget.
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